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Uznesenia 
zo zasadnutia výboru LPS v Záhorskej Bystrici dňa 6. 6. 2018 o 17:30 hod. v kancelárii LPS 

Prítomní: 
Výbor LPS:                                                                   
p. Ing. Jozef Mok – predseda 
p. Ing. Eduard Pokorný Dozorná rada:  
p. Jozef Rác  p. Ing. Bohuš Blecha      p       
p. RNDr. Leonard Vlček            
p. Miloslav Blecha       
p. Ing. Jozefína Žernovičová                                                                                 
p. Milan Rác                                                                                                  
p. JUDr. Peter Polák                                                                        
p. Ing. Jozef Havlík 
  
1. Informácie (p. Mok) 

a. V úvode vyjadril poďakovanie všetkým členom Výboru, ktorí sa podielali na úspešnom priebehu Valného zhro-
maždenia 2018. Vyzdvihol prácu p. Ing. Žernovičovej, ktorá zorganizovala štyri skupiny žien a dievčat, ktoré za-
bezpečovali registráciu členov na VZ. Rovnako ostatných, ktorí za zúčastnovali prípravy sály. 

b. Informoval výbor o stave prípravy zmluv z fy Centrop, týkajúcich sa nového umiesnenia pozemkov po JPU 
v zmysle uznesenia VZ. 

c. Informoval Výbor o stave riešenia reštitúcií LD Malinovský, na ktorých pracujú s p. JUDr. Medveczkou na OÚ Bra-
tislava. V súčasnosti sa dávajú dokopy dedičské rozhodnutia, ktoré potvrdia nástupníctvo po pôvodných podiel-
níkoch LD.  

d. Požiadal  Výbor o schválenie ďalších prác od fy Geozent na zápise pozemkov, ktoré ešte nemáme na LV. Výbor 
práce schválil.  

e. Informoval Výbor LPS o liste z exekučného súdu v Banskej Bystrici za p. Pišoju. List si zobral na riešenie JUDr. 
Polák. Výbor zároveň súhlasí, aby sme informovali p. JUDr. Medveczkú a požiadali ju o radu. 

f. Vyjadril nespokojnosť s postupom p. Ing. Blechu, ktorý pri čítaní správy Dozornej rady, bez prejednania 
v Dozornej rade a vo Výbore navrhol na VZ uznesenie v ktorom zmenil cenu palivového dreva. V budúcnosti 
musia byť všetky uznesenia prejednané vo výbore a zverejnené vopred, aby sa mohli členovia LPS vyjadriť. Takto 
došlo k schváleniu uznesenia, ktoré donáša dodatočné povinnosti pre žiadateľov palivového dreva – členov LPS 
v oblasti daní.  

g. Výbor prebral informáciu p. Doktora o získaní podielov v družstve Ivák, ktorú zaslal Výboru. P. Mok informoval 
cez SMS p. Doktora o jeho povinnosti predložiť kopiu kúpnej zmluvy, aby mohlo byť určené, či boli podiely získa-
né zákonným spôsobom. Z informácie, ktoru nám poslal p. Doktor vyplýva že kúpou získal podiely len na časti 
spoločnej nehnuteľnosti LD Ivák, čo je v rozpore z §9 ods. 7 a 8 zákona č. 97/2013 Z.z. Výbor rozhodol, že po-
kial p. Doktor nepredloží kópiu dokumentu na základe ktorého získal podiely, Výbor nemôže o pomere jeho účas-
ti v LPS rozhodovať.  

h. Výbor odsúhlasil návrh stanoviska k stavbe rodinného domu pp. Mandaka a Sabolovej. 
  

2. Aktualizačné zmieny v zozname členov za máj 2018 (p. Vlček) 
a. p. Vlček predložil aktualizačné  zmeny za máj 2018. Výbor ho požiadal o zaslanie elektronického zoznamu do-

terajších zmien v ktorom sú uvedené všetky Dedičstvá a zmeny o ktoré požiadali členovia LPS do VZ, jako ich 
prezentoval na minulej schôdzi Výboru.  

b. P. Ing. Žernovičová vydá právoplatný zoznam členov LPS k dátumu konania VZ 2018 zo zmenami v adresách 
z prezentácie. Výbor rozhodol, že všetky zmeny podložené dedičtvom po VZ budú robené farebne výhradne do 
tohoto zoznamu a mesačne budú zaslané na Výbor (predsedovi, p. Žernovičovej a p. Pokornému a na email: 
lspszb@gmail.com - do počítača LPS), aby sa predišlo problémom z adresami pred VZ. 
  

3. Informácia p. Ing. Žernovičovej  
a. Výbor na základe jej návrhu schválil predľženie doterajších Dohôd o výkone činnosti na ďaľší rok, podľa Valným 

zhromaždením schváleného spôsou odmeňovania. 
  

4. Informácie – zmluvy (p. Pokorný) 
a. Informoval výbor o stave nájomnej zmluvy na pozemky pri Polnom mlyne – zmluva bude podpísaná až keď budú 

doplatené dlžné sumy za nájom. V prípade nezaplatenia Výbor pristúpi k vymáhaniu dlžnej sumy. 
 

5. Práce v lese. 
a. P. M. Rác v spolupráci z lesným hospodárom pripraví návrh listu na riaditeľstvo Lesy SR v ktorom bude informo-

vať o zlej spolupráci medzi zástupcom Lesy SR a LPS a požiadame, aby Lesy SR zjednali nápravu, prípadne ur-
čili iného pracovníka.  

b. Informoval Výbor o požiadavke p. Požgaya riešiť havarijný stav stromu pri kapličke. Výbor rozhodol aby p. M. Rác 
prejednal postup riešenia s p. Hermanom a na MU Záhorská Bystrica. V prípade, že nebude možné haváriu vy-
riešiť týmto spôsobom súhlasí z objednaním plošiny. 
  

Zapísal: Ing. Mok  


